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پیر که می شوند یاد عشق دوران کودکی می افتند
بسیاری از بازیکنان مطرح فوتبال ایران که لژیونر هستند به وقت 
پیری یاد دوران کودکی افتاده و دوباره به تیم های ســابق خود 
برمی گردند.احسان حاج صفی فوتبالیست خوبی است اما در ۳۶ 
سالگی بازگشت او به سپاهان کمک چندانی نخواهد کرد.حاج 
صفی بهترین دوران فوتبال خود را در کشــورهای دیگر سپری 
کرد و البته دوران طولانــی حضورش در تیم ملی هم به اتمام 
رســیده و حالا می خواهد به ســپاهان برگردد تــا از فوتبال 

خداحافظی کند. 
قبلا نوشــتیم که امثال مهدی قایدی تا ۱۰ سال دیگر هم به 
استقلال بر نمی گردند چرا که زندگی در دبی برای آنها خیلی بهتر 
است و البته پول بیشتری هم می گیرند.شاید هر کس دیگر هم جای 
امثال حاج صفی و قایدی بود همین تصمیم را می گرفت اما سوال 
اینجاست که بازگشت یک بازیکن ۳۶ ساله چه کمکی به افزایش 
سطح فنی یک تیم در لیگ برتر فوتبال ایران می کند؟اگر حاج صفی  
۵ سال پیش برمی گشت خرید بسیار خوبی بود اما حالا که در ۳۶ 
سالگی برمی گردد رسانه ها به شکل اعجاب آوری لقب بمب نقل و 

انتقالاتی را به او می دهند! 
به هــر حال تعریــف و تمجیدهای بیش از حــد طبیعی از 
فوتبالیســت ها تبدیل به یک بیماری مزمن در رسانه ها و فضای 
مجازی شده و کاری هم از دست هیچ کس بر نمی آید اما همین قدر 
بدانید که حاج صفی اگر جوان تر بود هرگز به سپاهان برنمی گشت 
همان طور که بسیاری از ستاره های سابق پرسپولیس و استقلال 
اگر جوان تر بودند و پیشــنهادات بهتر داشتند هرگز نمی گفتند از 

بچگی آبی یا قرمز بودیم.

اینتر به مهدی طارمی یک هفته فرصت داده تا تیم جدیدش 
را انتخاب کند.

به گزارش فوتبال ۳۶۰، مهدی طارمی، بازیکن ایرانی 
باشــگاه اینتر، به پایان ماجراجویی اش در این تیم رسیده 
اســت. در هفته اخیر، رسانه های مختلفی در ایتالیا از این 
نوشته اند که طارمی به پیشنهاد باشگاه اینتر برای جدایی 
از این باشــگاه پاسخ مثبت داده و قصد ندارد وارد چالش با 
مدیران باشــگاه شود. طارمی 2 ســال دیگر هنوز با اینتر 
قــرارداد دارد ولی عملکرد نه چندان مثبتش در فصل اول 
باعث شده تا کریستین کیوو، سرمربی جدید نراتزوری او را 
در فهرست فروش بگذارد. به این ترتیب طارمی که به تازگی 
تبریک تولدش از باشگاه اینتر را دریافت کرده، به ایجنتش 

سپرده تا مقصد جدیدی برایش انتخاب کند.
نه عربستان، نه دیگر کشورهای حوزه خلیج فارس

از زمانی که شــایعه شد مهدی طارمی قرار است از اینتر جدا 
شود، این گمانه زنی همراه این خبر بود که تیم های عربی، برای 

مهدی طارمی پیش قدم شدند. هنوز لیگ در ایتالیا به پایان 
نرسیده بود که شایعه شد تیمی از عربستان مشتری مهدی 
طارمی است. هرچند که همان روزها عنوان شد که مشتری 
عربستانی مهدی طارمی در زمره تیم های مطرح این کشور 
حضور ندارند. از سوی دیگر، هفته گذشته هم ایتالیایی ها خبر 
دادند که تیمی از قطر بــرای خریدن مهدی طارمی پاپیش 
گذاشته که این پیشنهاد توسط این بازیکن ایرانی رد شده است. 
خبر تکمیلی در این مورد همان چیزی بود که گاتزتادلواسپرت 
نوشــت و خبر داد کــه طارمی بــه مدیربرنامه هایش گفته 
می خواهد به فوتبالش در اروپا ادامه دهد پس حاضر نیست به 

پیشنهاداتی بیرون از این قاره روی خوش نشان دهد.
ددلاین اینتر برای مهدی طارمی

حالا که مهدی طارمی به مشتریان دست به نقد ترش پاسخ 
منفی داده، شرایط در اینتر کمی به هم ریخته است. امروز 
یکی از رسانه های نزدیک به باشگاه اینتر ولی خبری جدید 
منتشر کرده مبنی بر اینکه مهدی طارمی یک هفته فرصت 

دارد تا تیم جدیدش را انتخاب کند. اینتری ها رقم فروش 
مهدی طارمی را ۱۰ میلیون یورو گذاشته اند که اگر نهایی 
شــود، ســود خوبی از فروش طارمی نصیب این باشگاه 
می شود. این رسانه نوشته که مهدی طارمی 2 پیشنهاد از 
باشگاه های فولام در لیگ برتر انگلیس و بشیکتاش در ترکیه 

دارد که می تواند از بین آن ها یکی را انتخاب کند.
البته که ماجرا به همین جا خاتمه پیدا نمی کند چراکه 
اینتری ها به طور رسمی به مهدی طارمی خبر داده اند 
تا انتهای هفته دیگر در ایتالیا یعنی ۶ روز دیگر، فرصت 
دارد تا تیم جدیدش را انتخاب و به باشگاه معرفی کند؛ 
در غیر این صورت او باید خودش را به ســرمربی جدید 
این باشــگاه در اولین جلسه تمرینی که قرار است 2۶ 
جــولای برگــزار شــود، معرفــی کنــد. طارمی و 
مدیربرنامه هایش باید روند مذاکرات با مقصد آینده را 
سرعت ببخشند تا طرفین به برنامه ای که در سر دارند، 

به طور تمام وکمال برسند.

مرد پرتغالی به سیدورف اعتنا نمی کند

دو پادشاه در یک اقلیم نمی گنجند
از روز اول مشخص نشد که چرا استقلالی ها 
ســیدورف را آوردند و او بــه طور دقیق و 
مشخص چه نقشی در این باشگاه بر عهده 
دارد. شاید یکی از اهداف حضور سیدورف 
این بود که برای استقلال سرمربی انتخاب 
کند که آن سرمربی قطعاً ساپینتو یا مجتبی 
جبــاری نبود.حالا هم خبر می رســد که 
سیدورف خیلی بازیکنانی که ساپینتو قبول 
دارد را نمی خواهد و در آن سو مرد پرتغالی 
هم اعتنای چندانی به سیدورف ندارد و به 

احتمال فراوان بازیکنانــی که او انتخاب 
می کند را تایید نخواهد کرد. 

سیدورف فوتبالیست بزرگی بود ولی 
آژانس نقل و انتقالاتی دارد و قطعاً از آژانس 
خود به اســتقلال بازیکن معرفی می کند 
بازیکنانی که خیلی بعید است ساپینتو آنها 
را قبول کند. از طرفی باشگاه استقلال هم 
نتوانســته در فصل نقل و انتقالات چندان 
موفق عمل کنــد و فقط یکی دو خرید در 
خط دفاع انجام داده کــه تازه یکی از آنها 

یعنی آشورماتوف هم مصدوم شده است. 
آنچه مسلم است دو پادشاه در یک اقلیم 
نمی گنجند و می توان پیش بینی کرد که تا 
قبل از نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر یکی 
از این دو نفر رفتنی می شوند. شما وقتی یک 
مربی مثل ساپینتو را می آورید دیگر حضور 
سیدورف معنا و مفهوم چندانی ندارد و البته 
به نظر می رسد تعامل لازم هم بین این دو نفر 
برقرار نشده است. استقلال البته مشکلات 
دیگری هم دارد که بخشی از آنها در تجمع 

دیروز هواداران این تیم بر زبان آورده شد. به 
طور کلی به نظر می رسد علی نظری جویباری 
به عنوان مدیرعامل و علی تاجرنیا به عنوان 
نماینده هلدینگ خلیج فارس نتوانســتند 
انتظارات را برآورده کنند و در مجموع هیئت 
مدیره باشــگاه هم نمره قبولی نمی گیرد اما 
شاید بهتر باشد قبل از تعیین تکلیف نظری 
جویباری تکلیف ســیدورف در اســتقلال 
مشخص شده و یا حداقل شرح وظایف او به 

صورت شفاف برای هواداران روشن شود.

تا 6 روز دیگر تیمت را انتخاب کن! ددلاین اینتر برای مهدی طارمی؛ 

مهرداد محمدی مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال استقلال پس از 
اختلاف با مدیران این باشگاه، با باشگاه تراکتور برای فصل آینده 
وارد مذاکره شده و در نهایت با این باشگاه تبریزی به توافق رسیده 

است.
این بازیکن برای شرکت در تمرینات تراکتور راهی ترکیه شده و 
قرار اســت به زودی خود را به کادر فنی این تیم معرفی کند. محمدی 
ابتدا در اردوی تراکتور حاضر خواهد شد و سپس قراردادش را با مدیران 

این باشگاه امضا می کند.

مهاجم استقلال در آستانه 
پیوستن به تراکتور

مهرداد محمدی راهی ترکیه شد

باشـگاه  سـابق  مربـی  پیـن  گابریـل 
اسـتقلال و دسـتیار مـورد علاقـه فرهاد 
مجیدی به کادرفنی تیم سـپاهان اضافه 
شـد و محرم نویدکیا را در لیگ بیسـت و 
پنجـم همراهـی خواهد کرد، سـپاهان با 
اضافـه شـدن گابریـل پیـن قـدم بزرگی 
پیـش از شـروع فصـل برداشـت و ایـن 

مربی ایتالیایی با سـاختار سـازی به ویژه 
در وضعیـت دفاعـی ایـن تیـم مـی تواند 
تاکتیکـی  کمـک بزرگـی در تکامـل 

سپاهان داشته باشد.
پیـن در فصـل گذشـته در البطائـح 
امـارات فعالیـت کـرد و سـابقه کار در 
تیم هـای پارمـا، فیورنتینـا، جنـوا ایتالیا، 

گالاتاسـرای ترکیـه، والنسـیا اسـپانیا، 
النصـر و الاتحـاد کلبـا امارات و اسـتقلال 
تهـران را هم در کارنامه دارد و بعد از اینکه 
چنـد سـال اخیر را همـراه با مجیـدی در 
فوتبـال ایـران و امـارات حضـور داشـت 
دوبـاره بـه ایـران بازگشـته و ایـن بـار در 

اصفهان کار خود را دنبال می کند.

گابریل پین دستیار نویدکیا

مغز مجیدی روی 
نیمکت سپاهان

 هواداران حسینی 
را نمی خواهند

بیرانوند دوست دارد 
استقلالی شود؟

 زنوزی با محرومیت 
بیرانوند کنار آمد

گلر خارجی در 
راه تراکتور
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ورزش ایران و جهان

تیم ملی بسکتبال که برای شرکت در رقابتهای کاپ 
آسیا آماده می شود، به لبنان رفت تا درتورنمنت 
چهارجانبه لبنان شرکت کند. مسابقاتی که از فردا 
با حضور تیم های مصر، لبنان و اردن آغاز می شود. 
اما طبق اعلام قبلی فدراسیون بسکتبال قرار بود 
محمــد امینی و بهنام یخچالی به ترکیب تیم در 
بیروت اضافه شوند ولی  ناگهان خبر می رسد که 
یخچالی انصراف داده و تیم ملی نمی تواند از یار باتجربه 
خود در نه تنها در لبنان بلکه در کاپ آسیا که از 41مرداد 
در عربستان آغاز می شود استفاده کند. عدم همراهی او 
بالطبع تیم ملی را در این رویداد بزرگ دچار مشکل می 
کند ولی یخچالی در گفت و گو با روزنامه خبرورزشی در 
خصوص دلیل انصرافش توضیح می دهد: »باید در این 
مقطع کنار همسرم در آلمان باشم و خیلی برایم سخت 

است که همراه تیم ملی نیستم.«
  عدم همراهی شما شوک به تیم ملی وارد کرد.علت آن 

را توضیح می دهی؟
من از پنجره ی قبلی انتخابی کاپ آســیا، همسرم درگیر 
مشکلاتی شد و اردو ها را از دست دادم.در دوران جنگ هم 
ایران بودیم ولی بدلیل ادامه دار شدن مشکل باید سریعا« 
به آلمان برمی گشــتیم بنابراین با جــواد داوری رئیس 
فدراسیون هماهنگ کردم که در لبنان به تیم ملی اضافه 
شوم؛ اما چون کارهای همسرم ادامه دارد و نتوانست برای 
هیچ یک از اعضای خانواده ی خود ویزا بگیرد، من باید کنار 

او بمانم. به همین دلیل مجبور شدم که انصراف دهم.
  یعنی این مشــکل به نحوی است که نمی شد خانم در 

تهران کنار خانواده اش بماند و شما با تیم ملی بروید؟
پرونده پزشــکی او در آلمان تشکیل شــده و زیر نظر 
پزشکان آنجا تحت معاینه است.امکان پی گیری ان در 

ایران وجود ندارد.
  خیلی ها انصراف شما را به عدم تمایل همکاری با سرمربی 
یونانی تیم ملی ربط می دهند. این مساله را درست می 

دانی؟
اصلا«، مــن این مربی را ندیدم  و دلیلی نمی بینم که با او 

مشکل داشته باشم. اتفاقا« آقای مانولوپوس در بین مربیان 
خارجی که به ایران امده اند ثبات شخصیتی دارد و مرتب 
در تماس هستیم. اکنون 4 سالی هست که نتوانستم برای 
تیم ملی به میدان بروم و خیلی دلتنگ آنهســتم. شــما 
شخصیت من را می شناسید و همیشه برای تیم ملی تمام 
توانم را گذاشته ام و از همان روز اول اردوها کنار هم تیمی 

هایم تمرین می کــردم. ولی این بار واقعا بخاطر 
مشکل همسرم نمی توانم.

  یعنی شما حتی نمی توانستی فقط برای 
کاپ اسیا کنار تیم ملی باشی؟

صرف حضور در مسابقات حس خوبی 
به من نمــی دهد. چــون اعتقاد دارم 

بازیکنان مدتهاست در اردو بوده و تمرین 
کرده اند و اینکه زحمات آن را نادیده گرفته 

و خود پیراهن تیم ملی رابپوشم درست نیست. 
به همین دلیل با مشورت رئیس فدراسیون تصمیم به 

انصراف گرفتم. باز هم از آقا جواد تشکر می کنم که درکم 
کرد.

  سرمربی یونانی تیم ملی معتقد است در پست گارد راس 
مشکل داریم.بدینترتیب با نیامدن شما این مشکل بیشتر 
می شود.فکر می کنید پیترگریگوریان،مبین شیخی و... 

می توانند جایگزین خوبی باشند؟
دراین باره سرمربی تیم ملی با من صحبت کرده بود که خود 
را روی پست یک تمرکز کنم و ناراحتم که نتوانستم کنار 
انها باشــم.ولی به نظرم بازیکنان خــوب دیگری در این 
پســتداریم ،هر چند جوان هستند ولی الان این شانس را 
دارند که خودشــان را نشان دهند.حتی معتقدم سرمربی 
تیم بازیکنان دیگری در تیم دارد که می تواند در چند پست 

بازیکنند.پس مطمئنا« مشکلی پیش نمی آید.
  پیــش بینی ات درباره نتایج تیم ملی در کاپ آســیا 

چیست؟
نمیتوان از حالا پیش بینی کرد بلکه باید بعد از ورود به بازیها 
و دیــدن ترکیب تیمها می توان نظر داد.البته ان موقع هم 
سخت است چرا که باید پله پله پیش رفت .انشالله ناکامی 

دوره قبل را جبران می کنیم.
  حال از بوندس لیگا صحبت کنیم و اینکه شما 
قراردادتان را دوسال دیگر با تیم گلادیاتورز 

تریرتمدید کردی.
بله، بعــد از روزهای موفقی که در این تیم 
داشتم تصمیم به تمدید قرار گرفتم. حالا 
هم کــه به بونــدس لیگا صعــود کردیم.
تمریناتمان از 18 مرداد استارت می خورد.70 
درصد ترکیب تیم حفظ شده است و با دو آمریکایی 
خوب قرارداد بستند.از انجا که نفرات تیم دو سه سالیاست 
کنار هم بازی می کنند به آینده و نتایج این تیم در بوندس 

لیگا بسیار امیدوارم.
  اولین سال حضورت در بوندس لیگا BBL چندان خوب 

نبود.امسال خوب پیش می رود؟
دو فصل پیش که از لیگ پرو A به دسته برتر رفتیم بدبیاری 
های زیادی اوردم.بخصوص آسیب هایی که دیدم.ولی این 

بار سعی می کنم بهترینها را همراه با تیم رقم بزنم.
  صحبتی در پایان خطاب به بازیکنان تیم ملی داری؟

واقعا دلم می خواست کنارتان باشم  و باعث افتخاربود که 
بتوانم کمک کنم.امیدوارم جوانترها خود ا باور داشته باشند 
که می توانند دست به کارهای بزرگ بزنند و در عربستان 

روی سکو بروند.

خبرگردی
NEWS BROWSING

 جوادی و یوسفی وزنه برداران غائب در جهانی وزنه برداری 
آقای اعجوبه باکوزوو در نروژ

ســایت فدراســیون بین المللی وزنه برداری لیســت اولیه شرکت 
کنندگان در پیکارهای جهانی ۲0۲۵ را اعلام کرد. رقابتهایی که اواخر 
شهریور ماه در کشور نروژ برگزار می شود که در استارت لیست اولیه 
نام 1۶ پولادمرد و پنج بانوی وزنه بردار ایرانی محراب دواســری در 
دســته 71، عبدالله  بیرانوند در دســته 7۹، حسین سلطانی، ایلیا 
صالحی پور و امیرمحمد رحمتی در دسته 88، علی عالی پور، علیرضا 
معینی و حمیدرضا محمدی تنها در دســته ۹4، علیرضا نصیری، 
مهدی کرمــی، ابوالفضل زارعو رضا دهدار در دســته 110 و علی 
داوودی، رضا حسن پور و حمیدرضا محمدی در دسته به اضافه 110 
کیلوگرم ،ریحانه کریمی در دسته ۶۹، الهه رزاقی در دسته 77، مهسا 
بهشــتی و کیژان مقصودی در دسته 8۶ و سارا صفاوردی در دسته 

به اضافه 8۶ کیلوگرم دیده می شود.
در حالــی که نامی از میرمصطفی جوادی دارنده نشــان طلای 
قهرمانی جهان در دسته 8۹ کیلوگرم و علیرضا یوسفی دیده نمی شود.
اما در بررســی بقیه استارت لیست ها به نام  کیانوش رستمی در 
دسته وزنی ۹4 کیلوگرم قهرمانی جهان برمی خوریم. بااین تفاوت که 
آقای اعجوبه این بار برای کشور کوزوو وزنه می زند. وزنه برداری که بعد 
از اختلاف با فدراســیون وزنه برداری کشورمان تصمیم گرفت برای 

کوزوو وزنه بزند.
 پیشنهاد سرمربی عربستان برای انتخاب توپ طلا 

توپ طلا را به اشرف بدهید
هروه رنار، سـرمربی فرانسـوی که اکنون هدایت تیم ملی عربسـتان 
را برعهـده دارد و از ۲01۶ تـا ۲01۹ سـرمربی مراکـش بـود، کارزار 
حمایتـی از ایـن مدافـع ملی پوش مراکشـی بـه راه انداخته اسـت. او 
بـا قاطعیـت بـه Sport 3۶0 گفـت: »بـرای من، حکیمی برنـده توپ 
طلای امسـال اسـت. پیشـرفت او فوق العاده بوده اسـت. از دورتموند 
تـا اینتـر و سـپس پاری  سـن  ژرمن، او فقـط برای باشـگاه های بزرگ 
بـازی کـرده کـه نشـان دهنده اسـتعدادش اسـت. او در حـال حاضر 
یکـی از بهترین بازیکنان جهان اسـت. برای مـن، او برنده توپ طلای 
امسـال اسـت، چـرا که در تمـام عملکردهایـش اسـتثنایی، باثبات و 
تاثیرگذار بوده اسـت. اشـرف حکیمی در حال حاضر بهترین بازیکن 
قـاره اسـت و در ۲۶ سـالگی، هنـوز تـا پایـان اضافه کـردن افتخارات 
بیشـتر به فهرسـت دسـتاوردهایش فاصله زیادی دارد. وقتی در رئال 
مادریـد آمـوزش می بینـی، ایـن خـودش نشـانه ای اسـت کـه از 

کیفیت های بزرگی برخوردار هستی.«
 بارسلونا برای رشفورد 45 میلیون یورو نمی دهد 

بـا توجـه بـه منتفـی شـدن انتقـال لوئیـس دیـاس از لیورپـول بـه 
بارسـلونا، اکنـون رشـفورد محتمل تریـن گزینـه بـرای تیـم تحـت 
هدایـت هانسـی فلیک به نظر می رسـد. منچسـتریونایتد هم تمایل 
دارد کـه بازیکنـش را در ازای 4۵ میلیـون یورو بفروشـد. در این میان 
امـا نشـریه موندودپورتیـوو مدعی شـده اسـت که باشـگاه بارسـلونا 
حاضـر نیسـت چنیـن رقمـی را بـرای خریـد رشـفورد هزینـه کند؛ 
ضمن اینکه دکو مدیرورزشـی باشـگاه هم هنوز مطمئن نیسـت که 
جـذب رشـفورد بـازده مـورد انتظار را برای تیم داشـته باشـد. این در 
حالیسـت که طبق ادعای نشـریه کاتالان، شـرایط برای عقد قرارداد 
بـرای بارسـلونا بسـیار مطلوب و هانسـی فلیک هم به جـذب بازیکن 

چراغ سبز نشان داده است.
بارسلونا اما گزینه های خود را به رشفورد محدود نکرده است و 
درعین حال که به جذب او تمایل نشان می دهد، هنوز نیم نگاهی 
به برایان ساراگوسا وینگر اسپانیایی بایرن مونیخ، کریستوفر انکونکو 
از چلســی، آنتونیو نوسا مهاجم نروژی تیم لایپزیگ و رافائل لیائو 
مهاجم پرتغالی میلان دارد که در این فهرست، نفر اول ارزان ترین 

گزینه است.
 40دقیقه تا جشن صعود  زنان بسکتبال 

تیم ملی بســکتبال زنان با شکســت تایلند برای دومین بار متوالی 
فینالیســت دویژن B اسیا شد تا 40 دقیقه برای تاریخ سازی فرصت 

داشته باشد.
شـاگردان النیکاپوچیانی بعد از کسـب سـه برد مقابل تیمهای 
جزایرکوک،مغولسـتان و تایلند در مرحله مقدماتی مسـتقیم راهی 
نیمـه نهایی شـدند که در ایـن دیدار هم با شکسـت دوباره تایلندی 
ها با نتیجه 78 بر ۵۲ فینالیسـت شـدند. رقیب تیم ملی کشـورمان 
در فینـال هـم بـا پیـروزی چیـن تایپـه مقابـل مغولسـتان آنهم با 
نتیجه ۹۲- 8۲ مشـخص شـد تا تایوانی ها سـاعت 1۲:00امروز در 
سـالن ورزشـی شـنزن رودرروی ایـران قـرار بگیرنـد. برنـده ایـن 
مسـابقه به دیویـژن A صعود می کند. دختران پارسـی ایـران دوره 
گذشـته ایـن مسـابقات هم تـا فینال پیش رفـت امـا در این مرحله 
با یک اختلاف امتیاز به اندونزی باخت و از کسـب سـهمیه دیویژن 
A بازمانـد. دلارام وکیلی، کاپیتان تیم ملی کشـورمان درباره فینال 
مـی گویـد: »بعـداز شکسـت در فینـال ۲0۲۲ ، دوسـال را سـخت 
تمریـن کردیـم و از همـان ابتـدا هدفمـان این بـود که راهـی دیدار 
پایانـی شـویم. حـالا مـی دانیم کـه امـروز کار سـختی مقابل چین 
تایپـه داریـم ولـی تمام تلاشـمان را می کنیم تا به دویـژن A صعود 

کنیم.چرا که عهد قهرمانی بستیم.«

 انصراف لژیونر ایرانی 
 از همراهی 

تیم ملی بسکتبال

یخچالی: دلم 
می خواست 
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مشکلی با 
سرمربی ندارم

مسـعود رهنما با کسـب۲3 رای از مجموع 4۵ رای ماخوذه به عنوان 
رییس جدید فدراسیون کاراته انتخاب شد.

دور دوم انتخابـات ریاسـت فدراسـیون کاراته میان سیدحسـن 
طباطبایـی و مسـعود رهنمـا برگزار شـد و در پایان مسـعود رهنما با 
کسـب ۲3 رای از مجمـوع 4۵ رای اعضـای مجمـع به عنـوان رییس 
جدید فدراسـیون کاراته در چهار سـال آینده انتخاب شد. طباطبایی 
نیـز صاحـب ۲۲ رای شـد و بـرای انتخـاب مجـدد فقط یـک رای کم 

آورد.
طباطبایـی اسـفند سـال1401 بـرای دومیـن مرتبه بـه عنوان 

رییس فدراسیون
کاراتـه انتخاب شـد اما آبان سـال گذشـته با رای دیـوان عدالت 
اداری، انتخابات این فدراسـیون ابطال شـد و طباطبایی از فدراسیون 
کاراتـه کنار رفت. مسـعود رهنما سـرمربیگری تیم هـای ملی کاراته 
و حضـور در تیـم ملی را در سـوابق خـود دارد. در مجموع13 نفر برای 
حضور در انتخابات ریاسـت فدراسـیون کاراته تایید صلاحیت شدند 
امـا پیـش از رای گیـری ۹ نفـر از حضـور در انتخابـات انصـراف دادند 
تاانتخابـات میـان چهار نفر شـامل سیدحسـن طباطبایی، مسـعود 
رهنما، محمد سـرکوهکی و علیرضا خسـروی برگزار شـد و در پایان 
از مجمـوع 4۵ رایاعضـای مجمع، سیدحسـن طباطبایی صاحب ۲3 
و مسـعود رهنمـا صاحـب ۲۲ رای شـدند تـا انتخابـات بـه دور دوم 
کشـیده شـود. هر کاندیـدا اگر در دور نخسـت انتخابـات صاحب ۲4 
رای می شـد می توانسـت به عنوان رییس فدراسـیونانتخاب شود. در 
مجمـع انتخاباتی فدراسـیون کاراته هیچ نماینده ای از ورزشـکاران و 
قهرمانـان کاراتـه به دلیـل شرکت نداشـتن در انتخابات کمیسـیون 

ورزشکاران حضور نداشت.

برای اولین بار در تاریخ بسکتبال حرفه ای برزیل، یک 
زن هدایت یک تیم مردان را بر عهده می گیرد. یلنا 
تودوروویــچ، مربی صرب-اســترالیایی، به  عنوان 
ســرمربی جدید تیم فورتالزا معرفی شد و اتحادیه 

بسکتبال برزیل این خبر را روز جمعه اعلام کرد.
تودوروویچ که در صربستان به دنیا آمده و دارای 
تابعیت استرالیا است، تنها 31 سال دارد اما سابقه ای 
درخشان در کارنامه اش ثبت کرده و نقش مهمی در 
پرورش ستارگان بین المللی مانند یانیس آنتتوکومپو 
یونانی و پتی میلز و جاش گیدی استرالیایی داشته 

است که همگی سابقه بازی در NBA را دارند.
او در مراســم معرفی رسمی اش اظهار داشت: 
»من اینجا هستم نه فقط به  عنوان یک مربی، بلکه 
به  عنوان نماینده خانواده ام، مردمم و کشــورم. من 
کاملًا متعهد هســتم که اثری مهــم و ماندگار بر 
بسکتبال برزیل بگذارم، اثری که فراتر از برد و باخت 

است و به قلب جامعه می رسد.«
طبق بیانیه منتشــر شده از ســوی اتحادیه 
بسکتبال برزیل، تودوروویچ فعالیتش را با بازی در 
تیم ستاره سرخ صربستان آغاز کرد و سپس به  عنوان 
مربی در رده های پایه این باشگاه فعالیت داشت. او 
در ســال ۲013 به استرالیا نقل مکان کرد و در آنجا 
به  عنوان مربی دستیار برای تیم های مختلف مشغول 
به کار شــد تا این که در ســال ۲0۲۲ به کشورش 

بازگشت و مربی دستیار تیم ملی صربستان شد.
او یک ســال بعد به کادر فنی تیم ملی یونان به 
همراه دیمیتریس ایتودیس، ســتاره سرشــناس 
یورولیگ، پیوست و در سال ۲0۲4 به کادر مربیگری 
تیم ملی اسپانیا ملحق شد. این مربی همچنین سال 
گذشته عضو شورای مربیان یورولیگ بود و از نزدیک 
کار باشگاه هایی مانند رئال مادرید و بایرن مونیخ را 

دنبال می کرد.

روزنامه اسپانیایی »مارکا« چاپ 
مادرید گزارش داد؛ کورتوای 33 
ساله و باشگاه رئال مادرید برای 
تمدید قرارداد تا پایان ماه ژوئن 

۲0۲7 به توافق رسیده اند.
کورتوا که فصــل پیش رو 
هشتمین فصل حضورش در رئال 
مادریــد را تجربــه خواهد کرد، 
قرارداد فعلی اش با این باشگاه تا 

پایان ماه ژوئن ۲0۲۶ اعتبار دارد. 
باشــگاه رئال مادریــد در مورد 
دروازه بــان بلژیکــی اش هم به 
سیاست خود در خصوص تمدید 
قرارداد بازیکنان بالای 30 سال 
پایبند مانده و قــرارداد او را یک 

ساله تمدید خواهد کرد.
کورتوا پس از درخشــش با 
تیم ملــی فوتبال بلژیک در جام 

جهانی ۲018 و کســب عنوان 
دستکش طلایی، با عقد قراردادی 
۶ ساله و در انتقالی به ارزش 3۵ 
میلیون پوند از چلســی به رئال 
مادرید پیوست. او تاکنون در ۲88 
بازی در درون دروازه کهکشانی ها 
ایستاده که در 113 بازی موفق به 
بسته نگه داشتن دروازه اش شده 

است.

 رهنما رییس فدراسیون 
کاراته شد

اولین مربی زن روی نیمکت بسکتبال مردان برزیلطباطبایی با یک رای کمتر باخت!

کورتوا تا 2027 در رئال مادرید 
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صمد مرفاوی که در دو مقطع هدایت 
اســتقلال را بر عهده داشته و سابقه 
مدیریت فنی در این باشگاه را نیز دارد، 
از انتخاب ریکاردو ساپینتو به عنوان 
سرمربی جدید آبی پوشان به عنوان 

قدم اول یاد می کند. 
مرفاوی پیرامون وضعیت استقلال با ما 

همکلام شد: 
  شرایط استقلال به فاصله کمتر از یک 
ماه مانده تا آغاز مسابقات چیزی نیست 
که هواداران این تیم انتظارش را دارند.

من در جریان جزئیات کار نیستم و اخبار 
استقلال را صرفاً از طریق رسانه ها دنبال 
می کنم اما همین که ســرمربی جدید 
انتخاب شد یعنی برداشته شدن قدم اول. 
حتماً آقای ســاپینتو و مدیران باشگاه 
استقلال به فکر هســتند و به اهمیت 
مسابقات نیز اشراف کامل دارند بنابراین 
از هــواداران محترم اســتقلال تقاضا 
می کنم عجله به خرج ندهند و بگذارند 

کار در فضایی کاملًا آرام جلو برود. 
  الان بحث حسین حسینی به یک معما 

در استقلال تبدیل شده است.
تکلیف این دروازه بان باید مشخص شود 
و ماجرا اصلًا نباید زیاد طولانی شود. به 
هر حال یکی باید در این عرصه تا حدی 
کوتاه بیاید. اگر حسینی در فصول قبل 
پول کمی از استقلال گرفته، الان نباید 
آن را تلافی کند. از طرف دیگر اگر باشگاه 
هم فکر می کند در فصلهای سپری شده 
پول زیادی به این دروازه بان داده است، 
حالا نباید درصدد تقابل باشد. این ماجرا 

باید با تعامل حل شود. 
  گروهی از هواداران اســتقلال هنوز 

نگران آن هستند که رفتارهای ریکاردو 
ساپینتو در کنار زمین مانند لیگ بیست 
و دوم به این تیم لطمه بزند. نظر شما در 

این رابطه چیست؟
حتماً کادر مدیریتی باشگاه در این رابطه 
با سرمربی تیم صحبت کرده است و به 
خوبی می داند تــداوم آن حرکات به 
اســتقلال لطمه می زند. قرار نیست 
ریکاردو ساپینتو ر استقلال هر کاری که 
دلش می خواهد انجام بدهد. شاید در 
قرارداد ایــن مربی به رفتارهایش نیز 
اشاره شده باشد. البته انتخاب بیژن 
طاهری به عنوان سرپرســت تصمیم 
خوبی بود که باشــگاه گرفت چون آقا 
بیژن شرایط روحی ساپینتو را کاملًا 
می شناسد و می تواند او را کنترل کند. 

  برسیم به ماجرای مجتبی جباری و 
حرفی که بر زبان آورد و به شدت باعث 
ناراحتــی گروهی از پیشکســوتان 

استقلال شد.
چنــد ماه قبــل در 
مصاحبه بــا همین 

خبر ورزشــی گفتم 
در  حرف هــا  برخــی 

مقاطعی به خاطر کم تجربگی 
از دهان خارج می شــوند. خود من قبلًا 
مصاحبه هایی انجام دادم که اگر تجربه 
الان را داشتم، قطعاً چنین حرف هایی 
نمی زدم. استفاده از چنین ادبیاتی برای 
مجتبی جباری کــه کار فرهنگی هم 
می کند، متاسفانه خوب نیست و باید به 
کلماتی که بر زبان می آورد، کاملًا توجه 
داشته باشد و بداند چه تبعاتی دارد. البته 
همه آدم ها می توانند ناراحت باشند و در 
ناراحتی حرفی بزنند که مناسب نیست. 
شاید مجتبی جباری هم در آن لحظه 
همین حالت را داشــته است ولی باید 
قبول کند که از کلمات خوبی استفاده 

نکرد و حفظ حرمت پیشکسوتان تحت 
هر شرایطی واجب است. 

  و به عنوان آخرین سوال، تا چند روز 
دیگر سی و چهارمین سالگرد دومین 
قهرمانی استقلال در جام باشگاه های 
آسیا است. شما در سالیان گذشته 
مصاحبه کردید و به ما گفتید مدیران 
باشگاه استقلال در تمام این سال ها 
حتی از ارسال یک اس ام اس بابت 
یادبود آن قهرمانی نیز دریغ کرده اند. 
به نظرتان اساســاً مدیران باشگاه 
تاریخ قهرمانی استقلال در آسیا را 

می دانند؟
ببین، قطعاً  مــی دانند چون 
نمی توانم کتمان کنم الان 
مدیــران اســتقلالی در 
باشــگاه حضور داشته و 
راس امــور را در اختیار 
دارنــد اما اینکــه چرا از 
بازیکنان و مربیان تیمی که 
تابستان سال ۱۳۷۰ در بنگلادش 
دومین ستاره آسیایی را برای استقلال 
بــه ارمغان آوردنــد، در روز خود یادی 
نمی کنند، ماجرا به نظرم فراتر از استقلال 
است. وقتی در فدراســیون فوتبال به 
پیشکسوتان بهای لازم داده نمی شود 
شــما دیگر از باشــگاه ها چه انتظاری 
داریــد؟ من معتقدم مدیــران کنونی 
باشگاه استقلال سالگرد دومین قهرمانی 
این تیم در آســیا را به خاطر دارند ولی 
امیدوارم حداقل امســال یک پیامک 
برایمان بفرســتند و یادشان نرود چه 
کســانی برای این تیــم در آن مقطع 

زحمت کشیدند.

آبی پوشان در حالی در مسیر جذب بازیکن جدید قدم برداشته اند که 
فعــلًا خبری از توافق با هیچ یک از گزینه های پیشــنهادی ریکاردو 
ساپینتو نیست؛ آن هم در حالی که ســرمربی پرتغالی در پست های 
مختلف از جمله دروازه بان و مهاجم هدف به دنبال یار جدید است. اتفاق 
ویژه در اردوی استقلال اینکه فعلاً هیچ دروازه بان بزرگسالی در دسترس 
ساپینتو نیست و عدم رفع مشکل ممنوع الخروجی حبیب فرعباسی و 
عدم تعیین تکلیف وضعیت حسین حسینی در کنار ناتوانی در مسیر 
توافق با گزینه های پیشنهادی سرمربی پرتغالی در خط دروازه شرایطی 

خاص را به وجود آورده است.
تمدید قرارداد حسینی، پروژه ای طولانی مدت و 

فرسایشی
حسین حســینی در روزهای گذشته در حالی مذاکراتی با مسئولان 
باشــگاه استقلال داشته که طرفین در مسیر رسیدن به یک گفتمان 
مشترک ناکام بودند؛ البته که در این میان، اظهارات سریالی مدیران 
آبی پوش در راستای تلاش برای حفظ حسینی نشان می دهد که آن ها 
قصد دارند تصمیم گیری نهایی را به دروازه بان شماره یک خود بسپارند 
و گویا مســائل مختلفی از جمله موضوعات مالی باعث شده تا فرآیند 
ماندن یا نماندن حســین حسینی به درازا کشیده شود و در بین این 

بحث حضور او در گل گهر و یا حتی تراکتور هم به میان آمد!
نظر ویژه ساپینتو درباره خط دروازه استقلال

هواداران و پیشکسوتان اســتقلال واکنش های متفاوتی به وضعیت 
حسین حسینی داشتند و از سوی دیگر، ریکاردو ساپینتو هم عنوان 
کرد که مشــکلی با ماندن حسین حســینی ندارد اما تاکید بر جذب 
دروازه بان خارجی کرد تا نشــان بدهد که برخلاف فصول گذشته، به 
دنبال ایجاد فضای رقابتی در خط دروازه تیمش است. جالب آنکه سا 
پینتو در آخرین اظهارنظر خود پیش از سفر به ترکیه اعلام کرد که اگر 
حســینی نماند، باید 2 دروازه بان خارجی جذب شــود تا این گونه به 

مشکلات خط دروازه اش واکنش نشان بدهد.
پیشکسوتان، میانجی گر بین حسین حسینی و مدیران 

استقلال
حسینی هم در آخرین کُنش به تحولات مذاکرات با استقلالی ها، در 
یک پیام اینســتاگرامی علیه مدیران باشــگاه موضع گرفت تا رابطه 
شــکرآب طرفین بیش از پیش هویدا شــود. با این وجود در روزهای 
گذشته، گروهی از پیشکسوتان از جمله حسن روشن و بهتاش فریبا پا 
پیش گذاشته اند و در مسیر ترمیم رابطه حسینی با مدیریت استقلال، 
پیگیــر وضعیت ماندن دروازه بان شــماره یک آبی ها شــده اند و در 
مصاحبه هایی حمایتی، خواهان آن شده اند که قرارداد حسین حسینی 

تمدید شود.
پای قلعه نویی هم وسط آمد

حسین حسینی که در پیام اینستاگرامی خود هم به در پیش بودن جام 
جهانی 2۰26 اشاره کرده بود، گویا مشورت هایی را هم از سرمربی تیم 
ملی گرفته و در این بین، برخی شنیده ها حاکی از آن است که گروهی 
از پیشکســوتان با توجــه به رابطه خوبــی امیر قلعه نویــی با علی 
نظری جویباری، خواهان واسطه گری قلعه نویی در مسیر رفع اختلافات 
شده اند. هر چند که پیشتر این تسهیل گری از سوی قلعه نویی در مسیر 
ماندنی شدن حسین حسینی تکذیب شده بود اما پیگیری های بیشتر 
نشــان می دهد که رایزنی هایی در این بین انجام شــده تا با مداخله 
پیشکسوتان، حسین حسینی در نزدیک ترین فاصله با تمدید قرارداد 

با استقلال قرار گرفته باشد.
اعلام رسمی تمدید قرارداد حسینی؛ قریب الوقوع

دروازه بان ۳۳ ســاله اســتقلال که بیش از یک دهه است که در جمع 
آبی پوشــان پایتخت قرار دارد و 2 قهرمانی لیگ برتر، 2 قهرمانی جام 
حذفی و یک قهرمانی ســوپرجام را در این مــدت تجربه کرده، حالا 
به زودی قرار است قراردادش را به مدت »۱+۱« فصل دیگر با استقلال 
تمدید کند و قرار ملاقات برای امضای قرارداد میان او و مدیران استقلال 
در حال نهایی شدن است. بعد از رسمی شدن تمدید قرارداد حسینی، 
قرار است او به اردوی ترکیه اضافه شود و در این بین باید دید سرنوشت 
دروازه بان خارجی مدنظر ریکاردو سا پینتو چه خواهد شد و آیا سرمربی 

پرتغالی به خواسته خود می رسد یا خیر.

در باره تجمع اعتراض آمیز دیروز

حق با هواداران استقلال است
از رئیــس و اعضــای هیئــت مدیره تا 
مدیرعامل و سخنگو، همگی با شعارهای 
انتقادی از سوی هواداران استقلال روبرو 

شدند.
دیروز جمعی از هواداران خشمگین 
و ناراضی استقلال با برپایی تجمعی مقابل 
ساختمان باشگاه استقلال، اعتراض خود 
را نسبت به وضعیت نابسامان تیم در فصل 
نقل وانتقالات تابستانی نشان دادند. این 
هواداران که از تعلــل مدیران در جذب 
بازیکنان جدید به ســتوه آمده اند، با سر 
دادن شعارهایی تند، عملکرد باشگاه در 
بازار نقل و انتقالات را زیر ســؤال بردند. 
آن ها معتقدند در حالی که رقبا در حال 
تقویت تیم های خود هستند، استقلال 
هنوز در جــذب بازیکنان بزرگ یا حتی 
ترمیم نقاط ضعف خود دچار رکود است 
و هیچ نشانی از برنامه ریزی مشخص برای 

تقویت تیم دیده نمی شود.
اعتراضات صرفــاً متوجه ضعف در 
نقل وانتقــالات نبود، بلکه هــواداران با 
شــعارهایی علیه مدیرعامــل، رئیس 
هیئت مدیره و ســایر اعضای مدیریت 
باشگاه، خواســتار تغییر فوری ساختار 
مدیریتی استقلال شدند. آن ها با انتقاد از 
تصمیم گیری هــای  و  بی برنامگــی 

غیرشــفاف، از هلدینگ خلیج فارس به 
عنوان مالک باشگاه خواستند که سریعاً 
به شرایط استقلال ورود کرده و با تزریق 
بودجه و تغییرات مدیریتی، مانع از آسیب 
دیدن جایگاه باشــگاه در آستانه فصل 

بیست وپنجم شوند.

در نهایت تجمع هواداران استقلال را 
می توان زنگ خطری جدی برای مدیریت 
این باشگاه دانســت. هواداران خواستار 
اقدام فوری و جدی برای نجات استقلال 
از بلاتکلیفی نقل وانتقالاتی هســتند؛ از 
برکناری مدیران گرفته تا جذب بازیکنان 

باکیفیت. اگر این هشدارها جدی گرفته 
نشود، آبی پوشان ممکن است فصل آینده 
را نیز با مشکلات ساختاری مشابه فصل 
قبل آغاز کنند، آن هم در حالی که رقبای 
ســنتی در حال تقویت صفــوف خود 

هستند.

حسینی به کمک 
پیشکسوتان و قله نویی 

در استقلال می ماند؟

یک امضا تا ماندنی شدن سیدحسین

1404 /04 /29  یک   شـــنبه
7994 28 شماره ســـال
SAT. 2025/07/20

در تجمع هواداران استقلال یکي از آنها 
چت هاي خود با علیرضا بیرانوند را نشان 
داد که ثابت مي کرد علیرضا دوست دارد 
استقلالي شود ولي مدعي است که این ها 

نمي گذارند. 
حالا به طور دقیق مشخص نیست 
که منظور بیرانوند از این ها چه کساني 

است اما هوادار استقلال گوشي خود را 
رو به عکاس خبر ورزشــي نشان داد و 
ثابت کرد که بــا بیرانوند چت کرده و او 

دوست دارد راهي استقلال شود. 
در همیــن تجمــع دیــروز اکثر 
هواداران اســتقلال خواستار جدایي 
حســیني شــدند و در عین حال خبر 

رســید که کار مذاکره با این دروازه بان 
همچنان ادامه دارد. 

حسیني چندي قبل در مصاحبه با 
عادل فردوســي پور خــود را بهترین 
دروازه بــان ایران قلمداد کرد که همین 
مسئله هم باعث دلخوري خیلي ها شد و 
البته هواداران اســتقلال اصلًا با نظر او 

موافق نیستند و به همین دلیل خواستار 
جدایي حسیني از تیمشان شده اند. حالا 
باید دید در نهایت مســئولان باشــگاه 
استقلال چه تصمیمي براي قفس توري 
تیمشان مي گیرند اما به طور کلي خیلي 
بعید به نظر مي رســد کــه بیرانوند از 

تراکتور جدا و راهي استقلال شود.

اگر حسینی قبلًا از استقلال کم پول گرفته، الان نباید تلافی کند
مرفاوی: قرار نیست ساپینتو هر کاری دلش خواست در استقلال بکند

امیدوارم مدیران 
استقلال حداقل 

امسال یک پیامک 
به ما بدهند! 

بیرانوند دوست دارد استقلالي شود؟
هواداران حسیني را نمي خواهند
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احتمال افزوده شدن به شمار بازیکنان مازاد پرسپولیس طی 
روزهای آینده و بعد از اتمام اردوی ترکیه دور از ذهن نیست.

پرسپولیســی ها برحسب فلسفه و نگرش اسماعیل 
کارتال، ســرمربی ترکیه ای خود وارد بازار نقل وانتقالات 
تابستانه شدند و قصد داشتند تا بعد از ناکامی های سریالی 
در مسیر کســب جام و یا حتی کسب سهمیه آسیایی، 
شرایطی متفاوت را در فصل جدید برای تیم شان رقم بزنند 
تا بلکه ناکامی های گذشــته جبران شــود. سرخ پوشان 
براســاس لیســت کارتال موفق به جذب تیوی بیفوما، 
مجتبی فخریان، محمدامین کاظمیان، رضا شکاری و پیام 

نیازمند در کنار محمدحسین صادقی شدند.
کارتال همچنین نسبت به ادامه همکاری با گیورگی 
گولسیانی، فرشــاد فرجی، ایوب العملود، مسعود ریگی، 
سعید صادقی و عیسی آل کثیر اعلام بی نیازی کرد تا تغییر 
و تحولات چشمگیری در فهرست پرسپولیس ایجاد شود. 
با این وجود، نماندن اسماعیل کارتال و جدایی توافقی او 
که منجر به روی کار آمدن وحید هاشــمیان شــد، روند 
فعالیت پرسپولیس در بازار نقل وانتقالات را تحت الشعاع 
قرار داد و حالا در شرایطی فعلًا جذب مارکو باکیچ در دوره 
سرمربیگری هاشمیان نهایی شده که سرمربی سرخ پوشان 

به دنبال جذب مدافع میانی و مدافع راست هم است.
گندوز که رفتنی است اما ...

وحید هاشــمیان همزمان در شــرایطی پیگیر وضعیت 
تقویت فهرست پرسپولیس است که زمزمه هایی درباره 
احتمال افزایش شمار بازیکنان مازاد پرسپولیس به گوش 
می رســد. در کنار الکســیس گندوز کــه جدایی اش از 
پرسپولیس قطعی به نظر می آید و سرخ پوشان پایتخت 
چشــم انتظار دریافت بهترین پیشــنهاد برای فروش او 
هســتند، گفته می شــود که موقعیت 5 بازیکن هم در 
فهرست پرسپولیس به خطر افتاده و احتمال دارد که بعد 
از پایــان اردوی ترکیــه، این بازیکنان در لیســت مازاد 

هاشمیان قرار گیرند.
معمای آقای یاغی در اردوی پرسپولیس

سعید مهری، از جمله بازیکنانی است که آینده حضورش 
در جمع سرخ پوشــان پایتخت، نامعلوم به نظر می رسد. 
هافبک اسبق اســتقلال یک فصل دیگر با سرخ پوشان 
پایتخــت قرارداد دارد اما با توجه به ترافیک خط هافبک 
پرسپولیس و حضور چهره هایی مثل مارکو باکیچ، میلاد 

سرلک، محمد خدابنده لو و سروش رفیعی، گفته می شود 
در صورتی که مهری در اردوی ترکیه نتواند معادلات را به 
سود خود تغییر بدهد و نمایش درخشانی داشته باشد، در 

لیست مازاد قرار خواهد گرفت.
چالش بزرگ برای یاسین و فرشاد در ترکیه

یاسین سلمانی و فرشــاد احمدزاده هم جزو بازیکنانی 
هستند که موقعیت شان در فهرست پرسپولیس در خطر 
است. سلمانی به تازگی قراردادش با سرخ پوشان را تمدید 
کرده اما گویا سناریوی جدایی قرضی او از جمع سرخ پوشان 
پایتخت روی میز است و احتمال جدایی اش از پرسپولیس 
بعد از پایان اردوی ترکیه دور از ذهن نیست. همچنین با 
توجه به ترافیک ایجاد شــده در پســت وینگر، فرشــاد 
احمدزاده هم جزو بازیکنانی است که وحید هاشمیان به 
طــور خاص عملکردش را زیر ذره بیــن قرار داده و گفته 
می شود که یار باتجربه سرخ ها هم به درهای خروج نزدیک 

و نزدیک تر شده است.
2 یار جوان سرخ ها قرضی جدا می شوند؟

هاشمیان همچنین درباره جدایی قرضی 2 بازیکن جوان 
هم در حال بررسی است. از یک سو سهیل صحرایی، مدافع 
جــوان سرخ پوشــان پایتخت که پیشــنهاد حضور در 
آلومینیوم را دارد، شــرایط پیچیده ای بــرای ماندن در 

پرسپولیس دارد و اگر گزینه های مدنظر وحید هاشمیان 
جذب شــوند، جدایــی قرضی صحرایی کــه به تازگی 
قراردادش را تمدید کرده، دور از ذهن نیست. همچنین 
محمدحســین صادقی هم که جــزو خریدهای خاص 
اسماعیل کارتال بود، در تلاش برای اثبات شایستگی های 
خود به وحید هاشمیان است و این احتمال وجود دارد که 
بعــد از اردوی ترکیــه، صادقی هم به شــکلی قرضی از 

پرسپولیس جدا شود.
مورد جالب پرسپولیس؛ لیست بزرگسالان 

جای خالی دارد، لیست جوانان نه!
وحید هاشمیان در حالی در تلاش برای تقویت فهرست 
تیمش است که این روزها بحث پرُ بودن فهرست بازیکنان 
بزرگســال پرســپولیس مطرح اســت. با این وجود، 
پیگیری هــای بیشــتر نشــان می دهد کــه برخلاف 
حدس وگمان هــا، همچنان فهرســت بزرگســالان 
پرســپولیس جای خالی دارد؛ چــرا که به عنوان مثال، 
اوستون اورونوف جزو سهمیه های زیر 25 سال محسوب 
می شــود و آنچه مشخص اســت اینکه هاشمیان باید 
فهرست بازیکنان جوان تیمش را سروسامان بدهد که 
باید دید طی روزهای آینده چه فعل وانفعالاتی پیرامون 

لیست پرسپولیس رخ خواهد داد.

عاليشاه بازوبند را  به عليپور داد 
علی علیپور در جریان دیدار دوستانه پرسپولیس برابر آلانیااسپور، بازوبند 
کاپیتانــی را از امید عالیشــاه دریافت کرد. در جریــان بازی تدارکاتی 
پرســپولیس مقابل آلانیااسپور ترکیه، صحنه ای جالب توجه ثبت شد؛ 
جایی که امید عالیشاه، کاپیتان باسابقه سرخ پوشان، در میانه بازی بازوبند 
کاپیتانی را به علی علیپور، مهاجم گلزن این تیم، سپرد. علیپور که در این 
مسابقه موفق به گلزنی نیز شد، دقایقی با بازوبند در زمین حضور داشت 
و هدایــت هم تیمی هایش را برعهده گرفت. این قاب به ویژه از آن جهت 
حائز اهمیت است که علیپور حالا یکی از چهره های باتجربه تیم محسوب 
می شود و در صورت غیبت کاپیتان های اصلی، می تواند گزینه ای اصلی 
برای بستن بازوبند باشد. بازگشت او پس از چند سال دوری از پرسپولیس، 
با انگیزه بالا و نمایش های امیدوارکننده در فصل پیش همراه شد و او حالا 
بار دیگر در تمرینات و بازی های تدارکاتی، خود را به عنوان مهاجمی آماده 
و تأثیرگذار نشان داده است. عالیشاه که از نظر سابقه و جایگاه رهبری در 
تیــم در جایگاه اول قرار دارد، با حرکت خود در واگذاری بازوبند، ضمن 
احترام به نظم درون تیمی و قوانین نیمکت، به آقای گل تیم شان روحیه 
داد. در ترکیب فصل جدید پرسپولیس، چهره هایی چون عالیشاه، امیری، 

کنعانی و علیپور کاپیتان های سرخ ها محسوب می شوند.
 پست عجيب خرید  جدید پرسپوليس 

به گزارش خبرورزشی، یکی از مشکلات پرسپولیس در ترکیب فعلی این 
تیم نداشتن دفاع راست تخصصی است. تنها بازیکنی که در اسکواد فعلی 
پرسپولیس توانایی بازی در سمت راست خط دفاعی را دارد، یعقوب براجعه 
جوان اســت. براجعه هم پســت اصلی اش وینگر است ولی به دلیل نیاز 
پرسپولیس در فصل قبل، در سمت راست خط دفاعی به میدان می رفت. 
در بازی دوستانه مقابل آلانیا اسپور ترکیه، سرمربی جدید پرسپولیس ابتدا 
در نیمه نخست از براجعه در ترکیب پرسپولیس استفاده کرد و سپس در 
نیمه دوم محمد حسین صادقی جوان را به عنوان مدافع راست در ترکیب 
قرارداد. صادقی وینگر تکنیکی فصل قبل هوادار بود که با نظر کارتال جذب 
شد و باید با کلی وینگر دیگر رقابت کند. در هر صورت پرسپولیس نیاز دارد 
که به سرعت یک مدافع راست به خدمت بگیرد و گویا مدیران پرسپولیس 
هم مشــغول مذاکره با چند گزینه خارجی در این پســت هستند. اینکه 
هاشمیان روی وینگر تکنیکی تیمش به عنوان یک مدافع راست حساب 
می کند یا خیر را نمی دانیم ولی آنطور که مشخص است، جذب یک مدافع 

راست باکیفیت نیاز اصلی پرسپولیس در نقل و انتقالات خواهد بود.
باکيچ یکشنبه در  اردوی ترکيه 

مارکو باکیچ که طی روزهای گذشــته با عقد قرارداد به پرســپولیس 
پیوست امروز )یک شنبه( به اردوی تیم ملحق خواهد شد. باکیچ غروب 
امــروز وارد ارزروم خواهد شــد و طبق هماهنگی به عمل آمده با یک 
کلینیک برای تست های پزشکی در آن حضور پیدا خواهد کرد. او در 
ادامه به تمرینات اضافه خواهد شد تا پس از بررسی شرایط بدنی، برنامه 

تمرینی وی تعیین شود.
اردوی  پرسپوليس در ترکيه تمدید شد 

 بازیکنان پرســپولیس که پیش از این زمانی ۱۶ روزه را برپایی اردوی 
تمرینی خود در ارزروم به عنوان مهم ترین بخش فصل آماده سازی در 

نظر گرفته بودند، مدت زمان این دوره را به 2۱ روز افزایش دادند. 

 مالک پرسروصدای قهرمان لیگ فوتبال 
ایران بعد از سکوتی کوتاه، خروشی بلند 
در نقل و انتقالات تابستانی داشت و تب 
بازار را یک تنه چند درجه داغ کرد. او بعد 
از آنکه در برنامه فوتبال برتر اعلام کرد از 
بازار داخلی و معــادلات قدرت در بین 
بازیکنان ایرانی کناره گیری کرده، به وعده 
خود عمل کرد و سه بازیکن خارجی را از 
سه ملیت مختلف به خدمت گرفت: تیبور 
هلیلوویچ )کرواســی(، الکس ســدلار 
خامروبکــوف  ادیــل  )صربســتان(، 
)ازبکســتان(. اما چهارمی هم در پیش 
اســت، خریدی که مانند بمب در نقل و 

انتقالات منفجر خواهد شد.
در پس پرده چهارمین و آخرین خرید 
خارجی تیم تراکتور، یک ملاقات سه جانبه 
قرار دارد، جایی که محمدرضا زنوزی و رضا 
درویش به میزبانی مهدی تاج، روبروی هم 
نشســتند، اما نه برای تقابل بلکه با هدف 
مذاکره و رســیدن به مصالحه در پرونده 
حقوقی و پیچیده علیرضا بیرانوند. جایی که 
تراکتور میخواست پرونده را به روشی غیر 
از قضایی حــل کرده و رضایت باشــگاه 
پرسپولیس را برای چشم پوشی از شکایت 
خود جلب کند. اما درخواست مدیرعامل 
پرســپولیس در ازای چشم پوشــی، بــه 

هیچ وجه با حســاب و کتاب مالک باشگاه 
تراکتور نمی خواند.

ترابی و اسماعیلی فر را بدهید تا بیرانوند 
را داشته باشید. این عملا همان اشتباهی 
است که فصل گذشته رضا درویش انجام 
داد و دو ستاره خود را به تراکتور واگذار کرد 
و حالا زنوزی با مشاهده اثرگذاری این دو 
ســتاره بر نمایش تیمش، بــی طمأنینه 
پیشــنهاد درویش را رد و اعلام کرد حاضر 
نیست هیچ بازیکنی را به پرسپولیس بدهد 
و مذاکرات را نیــز متوقف کرد. او در ذهن 
خــود تصور می کــرد می تواند با بســته 
پیشنهادی اقتصادی، پرسپولیس را برای 

ایــن انتقال راضی کند امــا هیئت مدیره 
پرسپولیس راضی به ادامه مذاکرات نشد و 

همه چیز همانجا به پایان رسید.
گفته می شــود مذاکــرات برای این 
انتقال به مراحل نهایی رسیده و احتمالاً تا 
فردا، رســماً از دروازه بــان جدید تراکتور 

پرده برداری خواهد شد.
زمانی که مذاکرات طرفین به بن بست 
رسید، زنوزی یک ایده را روی میز گذاشت: 
»جذاب دروازه بان خارجی با معادل دلاری 
این بسته پیشنهادی.« ماجرا به یک هفته 
قبل برمی گردد اما همه چیز در 2۴ ساعت 

گذشته نهایی شد.

شرایطخاص5پرسپولیسیدراردویترکیه

نام های سرشناس در لیست خروج هاشمیان به نظر می رسد وحید هاشمیان وسواس و سخت گیری های منحصربه فردی 
در جذب بازیکن دارد و با حضور او، قرار نیست شاهد حضور بازیکنان داخلی 
و به ویژه خارجی در پرسپولیس باشیم که از کیفیت فنی آن ها اطلاعات 

دقیقی در دست نیست.
هاشمیان از همان ابتدا که به عنوان سرمربی پرسپولیس انتخاب شد، 
نشان داد ســبک خاصی از مدیریت در مربیگری را دنبال می کند. او که 
ســال ها در فوتبال اروپا بازی کرده و در دنیــای مربیگری نیز با توجه به 
همکاری با مربیان مختلف از غرب و شرق اروپا، با مکاتب مختلف مربیگری 
آشنا شده، به دنبال پیاده کردن متد مربیگری خود در پرسپولیس است. 
از این رو، مهم ترین نکته ای که از این مربی در پرســپولیس قابل مشاهده 
است، به تسلط روحی و شخصیتی هاشمیان بر شرایط و سخت گیری او 

در انتخاب بازیکنان مربوط می شود.
او در تمــام روزهای اخیر، بدون توجــه به هجمه های زیاد هواداران 
پرسپولیس برای جذب بازیکن خارجی، با آرامش و بدون عجله بازیکنان 
مختلف را در پست های مختلف آنالیز کرد و در نهایت رأی به جذب هافبک 
۳۱ ســاله مونته نگرویی داد؛ هافبک دفاعی که تجربه بازی در پست های 
مختلف خط میانی را دارد و به نظر می رســد توانسته نظر سخت گیرانه 
هاشمیان را جلب کند. گفتنی است هاشمیان در مصاحبه ای که چند روز 
قبل با رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس داشت، به این موضوع اشاره کرد و 
گفت: »قرار نیســت فقط برای پر کردن لیست بازیکن بگیریم. مخصوصاً 

بازیکن خارجی باید به تیم کمک کند و دنبال چنین نفراتی هستیم.«
با این شرایط، به نظر می رسد خیال هواداران پرسپولیس باید از بابت 
خرید بازیکنان خارجی که قرار است به مجموعه اضافه شوند، راحت باشد؛ 
چرا که مرد سخت گیر تازه وارد این تیم اجازه نمی دهد هر بازیکنی به صرف 

خارجی بودن به پرسپولیس ملحق شود.

 وسواس وحيد
در خرید بازیکن خارجی

به گزارش خبرورزشی، پرسپولیس در اولین بازی دوستانه خود در اردوی ترکیه 
موفق شد آلانیا اسپور را شکست دهد تا وحید هاشمیان کارش را در تیم جدیدش 
با برد شروع کرده باشد. از آنجاییکه این بازی نه پخش زنده ای داشت و نه جزئیات 
این بازی از طریق رسانه باشگاه پرسپولیس اطلاع رسانی شده بود، خیلی از هواداران 
پرسپولیس می خواهند بدانند تیم هاشمیان به چه سبکی بازی می کند. هرچند 
یک بازی را نمی توان ملاک قرار داد و گفت قطعا پرسپولیس در طول فصل با همین 
روش بازی خواهد کرد ولی خب بازی مقابل آلانیا اسپور حداقل نشان می دهد که 
ســرمربی جدید پرســپولیس به چه سیســتم هایی علاقه دارد. سیستم اصلی 
پرسپولیس در اولین بازی دوستانه اش، ۴-۱-۴-۱ بوده و هاشمیان در نیمه نخست 
از این سیستم استفاده کرده است. در نیمه دوم کلا ترکیب پرسپولیس عوض شد 
و هاشــمیان از دو سیستم ۴-۳-۳ و ۴-2-۳-۱ هم استفاده کرد تا مشخص شود 
هاشمیان علاقه ای به استفاده از سیستم سه دفاعه ندارد و پرسپولیس مطابق سال 
های گذشته با سیستم چهار دفاعه بازی خواهد کرد. البته هاشمیان قصد دارد از 
سیستمی در پرسپولیس استفاده کند که در لحظه تیمش در فاز دفاعی و تهاجمی 

بتواند تغییر سیستم بدهد.

به گزارش خبرورزشــی، یکی از بزرگترین مشکلات پرسپولیس در فصل قبل مسن بودن اکثر 
بازیکنان اصلی این تیم بوده اســت. خیلی از ستاره های پرسپولیس به اواخر فوتبالشان نزدیک 
شدند و طلیعتا کیفیت قبل را ندارند. کارتال قرار بود تغییرات زیادی در پرسپولیس ایجاد کند و 
به نوعی جوانگرایی را استارت بزند ولی عمر مربیگری او در پرسپولیس به فصل پیش رو نرسید و 
خیلی زود از این تیم جدا شد. نگاهی به خریدهای پرسپولیس در این پنجره نقل و انتقالات نشان 
می دهد میانگین سنی پرسپولیس کمی پایین آمده ولی خیلی نمی شود این مدل یارگیری را 
نشانه جوانگرایی و تغییر نسل دانست. از بین خریدهای پرسپولیس،پیام نیازمند ۳0 ساله است 
و بیفوما و باکیچ هم بالای ۳0 سال سن دارند. باکیچ که جدیدترین بازیکن پرسپولیس به حساب 
می آید، دوازدهمین بازیکنی است که حداقل ۳0 سال سن دارد. نگاهی به عمق اسکواد پرسپولیس 
نشان می دهد خیلی تغییر نسل در پرسپولیس صورت نگرفته و همچنان ترکیب این تیم پر است 

از بازیکنان مسن. 
هرچند نمی شود در تیم بزرگی مثل پرسپولیس به یکباره جوانگرایی انجام داد و اکثرا نفرات 
را تغییر داد، ولی وعده بزرگ مدیران و مربیان پرسپولیس عملی نشده و ممکن است مشکل بزرگ 
این تیم در فصل قبل دوباره در لیگ بیســت و پنجم هم گریبان این تیم را بگیرد و برای وحید 

هاشمیان مشکل ساز شود.

 سيستم مورد علاقه هاشميان 
در پرسپوليس مشخص شد

 مشکل بزرگ پرسپوليس یقيه هاشميان 
را هم می گيرد؟

گلر خارجی در راه تراکتور زنوزیبامحرومیتبیرانوندکنارآمد
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